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Kommunfullmäktige 

 

Inkomna enkla frågor, motioner och interpellationer 
 

Enkla frågor 
 
Enkel fråga – Fotbollsplan på grusplanen vid Hellasgården 
Enkel fråga från Ella Tegsten (S) till kommunstyrelsens ordförande Mats Gerdau 

• Har nya samtal inletts med Stockholms stad om möjligheten att förlägga en 
fotbollsplan vid Hellasgården? 

Interpellationssvar 
 
Interpellation – Hur säkerställer kommunen en öppen strandpromenad på västra 
Sicklaön? 
Svar från natur- och trafiknämndens ordförande Peter Zethraeus (M) på interpellation från 
Konstantinos Irina (NL) 

Motioner 
 
Motion – Inför biotopiskt eller naturvårdsavtal för en del av Erstaviksskogen 
Motion av Alena Jukic (V) m.fl. med följande förslag. 

• Att Nacka kommun tillsammans med markägaren Länsstyrelsen och Skogsstyrelsen 
utreder hur den avverkningsanmälda skogen (A 21853-2022) i kanten av 
nyckelbiotopområdet kan skyddas, antingen genom att den utnämns till 
biotopskyddsområde eller genom ett naturvårdsavtal 

• Att Nacka kommun agerar för att avverkningen i området hindras. 
 

Motion – Stoppa Östlig förbindelse  
Motion av Alena Jukic (V) m.fl. med följande förslag. 

• Att Nacka kommun officiellt uttalar att Östlig förbindelse inte bör byggas 
• Att Nacka kommun tar initiativ till att det reservat som följer av Trafikverkets 

riksintresseprecisering upphävs 
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Interpellationer 
 
Interpellation – SFI för flyktingar från Ukraina 
Interpellation från Gunnel Nyman Gräff (S) till nämnden för arbete och försörjnings 
ordförande Oliver Rykatkin (M) med följande frågor. 

- Anser ni att situationen förändrats och att det nu finns skäl att erbjuda flyktingar 
från Ukraina svenska inom ramen för SFI? 

- Om inte, vad är då planen för integration och hur ska kommunen ge de ukrainska 
flyktingar som bosatt sig i Nacka de bästa förutsättningarna att kunna bidra till och 
bli en del av Nackasamhället? 

 
Interpellation – Hur mycket kommer upphöjda Saltsjöbanan att kosta i förhållande 
till nyttan? 
Interpellation från Christina Ståldal (-) till kommunstyrelsens ordförande Mats Gerdau (M) 
med följande frågor. 
 

- Kommer det att bli några verksamhetslokaler under Saltsjöbanan?  
- Om det blir det, hur mycket beräknas dessa kunna bidra med i finansieringen av 

totalkostnaden för Saltsjöbanan? 
- Vilken tidsvinst får en bilist som kör de nuvarande alternativa närbelägna vägarna 

jämfört med den kommande nya vägen under den upphöjda Saltsjöbanan? 
- Hur stor är i dagsläget den beräknade ungefärliga kostnaden för upphöjningen av 

Saltsjöbanan? 
- Står kostnaden av upphöjningen för Nackas skattebetalare i proportion till 

tidsnyttan för bilister och invånare?  
 
Interpellation – om hur konstverk används inom ramarna för finansiering av 
Konsten att skapa stad 
Interpellation från Jan Salomonsson (V) till kommunstyrelsens ordförande Mats Gerdau 
(M) med följande frågor. 

- Hur värderades konstverket ”Väntans fönster” inför försäljningen, och av vem? 
- Gjorde Nacka kommun någon förtjänst eller förlust i samband med försäljningen? 
- Hur kan JM:s finansiering av ett konstverk som inte längre står där det uppfördes 

2018, och som nu ägs av ett annat fastighetsbolag, utgöra JM:s finansiering av 
Konsten att skapa stad för det här projektet, dvs exploateringen av Enspännarvägen? 

- Har PEFAB och Nacka fattat några gemensamma beslut rörande var verket ska stå i 
framtiden, och när det i så fall ska flyttas? 
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